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Mgr. Ostrožovič: 

Podnet, čo sa týka podzemného parkovania v Bille. Stretol som sa s takou vecou, že tým, že to 

nie je nejako označené, že je to rezidentné parkovanie, tak sa nie Trebišovčan snažil parkovať 

dole v podzemnej garáži. Keďže to tam vraj nebolo nejak označené, zrejme ho tam doviedla 

navigácia, ja neviem. Tak samozrejme bol vykázaný, bolo mu povedané, že tam nie je možné 

parkovať, že je to rezidenčné parkovanie, tak možno nejakým spôsobom to označiť.  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Určené: - oddelenie výstavby a majetku 

- TS mesta        


